
Zapytanie 

złożone podczas XXXI sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

 dnia 11 września 2017 roku, 

na które odpowiedź została udzielona pisemnie 

 

- „Chciałem się spytać, bo poszły pieniądze sołeckie na drogi, czy były robione, a jak nie, to 

kiedy będą robione? Drugie moje pytanie, były kopane rowy i droga poprawiana, woda drogą 

leci tak, jak leciała, czy ta firma co robiła to gwarancje daje, czy będzie to poprawiała?” 

 

 

 

 

 


